
 ΣΕΛ. 43

Κ
αι τώρα οι δυο τους! Οι κατά τεκµήριο 
καλύτερες οµάδες του πρωταθλήµα-
τος σε ένα 90λεπτο σκέτη λάβα, σε µια 

αναµέτρηση που θα σπάσει καρδιές. ΠΑΟΚ 
εναντίον Ολυµπιακού το βράδυ στην κατά-
µεστη Τούµπα, σε ένα χορταστικό, όπως ανα-
µένεται, ορεκτικό του τι θα ακολουθήσει τό-
σο στα πλέι οφ για το κυνήγι του τίτλου, όσο 
και στο Κύπελλο, όπου διασταυρώνουν τα ξί-
φη τους στον πρώτο ηµιτελικό. Ματς υψηλών 
απαιτήσεων και αµιγώς ποδοσφαιρικής έντα-
σης, µπορεί να µην κρίνει σήµερα τον πρωτα-
θλητή, όµως θα δώσει οπωσδήποτε το στίγ-
µα και φυσικά υπόσχεται ανεπανάληπτες συ-
γκινήσεις. Για τη µητέρα των µαχών µιλούν 
ο Φερνάντο Βαρέλα και ο Κώστας Τσιµίκας.

ΒΑΡΕΛΑ
«Μας περιµένει ένας ακόµη τελικός κόντρα 
στον Ολυµπιακό. Γνωρίζουµε τις απαιτήσεις 
του ντέρµπι, το πόσο καλά και δυνατά πρέ-
πει να αγωνιστούµε για να πάρουµε το επι-
θυµητό αποτέλεσµα. Θέλουµε πολύ να νική-
σουµε και θεωρώ ότι είµαστε σωστά και κα-
τάλληλα προετοιµασµένοι για να τα καταφέ-
ρουµε. Ξέρουµε τι σηµαίνει για τον κόσµο µας 
να παίζουµε µε τον Ολυµπιακό και να είναι 
βέβαιοι πως θα δώσουµε τα πάντα στο γήπε-
δο για να τους κάνουµε ευτυχισµένους. Οχι 
µόνο εγώ, αλλά κάθε ποδοσφαιριστής χαίρε-
ται να παίζει σε τέτοια µατς, µπροστά σε ένα 
κοινό που συνεχώς του δίνει παλµό, έµπνευ-
ση και στήριγµα για να κατακτήσει τον στό-
χο του. Εχουµε αποδείξει ότι είµαστε σε θέση 
να ξεπερνάµε τις δυσκολίες χάρη στη σκλη-
ρή δουλειά και στην πίστη στις δυνατότητές 
µας. Είµαι βέβαιος ότι για τον ΠΑΟΚ έρχο-
νται ακόµη καλύτερες ηµέρες, για τις οποίες 
όλοι στην οµάδα προσπαθούµε καθηµερινά 
µε αφοσίωση και σοβαρότητα».  

ΤΣΙΜΙΚΑΣ
«Είναι ένα πολύ δύσκολο παιχνίδι, σε µια καυ-
τή έδρα. Πιστεύω πως η οµάδα µας θα είναι 
έτοιµη. Είµαστε δύο βαθµούς µπροστά από 
τον ΠΑΟΚ, θέλουµε να πάρουµε τη νίκη και 
να αυξήσουµε τη διαφορά στη βαθµολογία. 
Πιστεύω πως θα παρουσιαστούµε έτοιµοι, ξέ-
ρουµε ότι είχαµε µια δύσκολη εβδοµάδα και 
µας περιµένει και η ρεβάνς µε την Αρσεναλ, 
αλλά θα κάνουµε αυτό που πρέπει. Υπάρχει 
κούραση λόγω του µατς που προηγήθηκε. 
Οφείλουµε να… ξεχάσουµε την όποια κού-
ραση έχουµε. ∆ουλεύουµε καθηµερινά για 
να είµαστε όσο το δυνατόν πιο έτοιµοι, ξέ-
ρουµε πλέον πως θα έχουµε διπλά µατς µέ-
σα σε µια εβδοµάδα. Πιστεύω στην οµάδα 
µας και θέλουµε να πάρουµε τους τρεις βαθ-
µούς. Είναι στόχος µας να κλείσουµε το πρω-
τάθληµα αήττητοι και να µπούµε στα πλέι οφ 
µε στόχο να κατακτήσουµε το πρωτάθληµα. 
Το µατς µε τον ΠΑΟΚ θα κριθεί στις λεπτοµέ-
ρειες. Οποιος είναι πιο συγκεντρωµένος στο 
µατς θα τα καταφέρει. Θα χρειαστούµε και το 
πάθος για να πάρουµε τους τρεις βαθµούς, 
αυτός είναι ο στόχος µας». 

Μ. ΦΟΥΣΤΕΡΗΣ - ∆. ΒΕΡΒΕΛΕΣ

Ο μεγάλος πρωταγωνιστής της ΑΕΚ στην 
κατάκτηση του Kυπέλλου μπάσκετ κόντρα 
στον Προμηθέα δηλώνει αισιόδοξος και 
για την Ευρώπη, ενώ τονίζει ότι στο νέο 
γήπεδο η Ενωση θα ανεβάσει ακόμα πιο 
ψηλά το επίπεδό της
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ΘΕΛΕΙ ΝΑ ΤΟΝ ΚΡΑΤΗΣΕΙ
Πολύ δύσκολη είναι η 
παραμονή του Ζαχίντ, όμως 
στον Παναθηναϊκό τον κρίνουν 
απαραίτητο για τη νέα σεζόν και 
θα κάνουν την προσπάθειά τους 
με τον παίκτη και τον ΑΠΟΕΛ
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πάθος
Λουτσιάνο ντε 
Σόουζα, Λάµπρος 
Χούτος και Νταµίρ 
Κάναντι µιλούν 
στην «R» για το 
µεγάλο µατς της 
Θεσσαλονίκης και 
συµφωνούν ότι θα 
νικήσει η οµάδα 
που θα παίξει µε 
µεγαλύτερο πάθος

Ο ΝΤΑΝΙΕΛ ΠΟΝΤΕΝΣΕ  
µιλά στην «R»
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Ο Ρέι μιλά 
για όλα!

Η µητέρα 
των µαχών
Ο ΠΑΟΚ υποδέχεται τον Ολυµπιακό στη φλεγόµενη 

Τούµπα και οι Βαρέλα, Τσιµίκας καταθέτουν 
την άποψή τους για το σούπερ ντέρµπι


